
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 10. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 10
I ministerens besvarelse af spørgsmål 346 (ERU, alm. del, folketingsåret 2023-24) om 
ordningen med statsgaranti for boliglån i landdistrikterne, skriver ministeren; ”Det har 
aldrig været et mål i sig selv, at der skal udstedes et bestemt antal lån. For mig er det 
vigtigste, at danskerne og bankerne ved, at tilbuddet er en mulighed. Det er samtidig 
tænkeligt, at ordningens eksistens i sig selv styrker kreditinstitutternes interesse i at yde 
lån på normale vilkår.” Vil ministeren redegøre for:
– hvordan det sikres, at danskerne og bankerne ved, at ordningen er en mulighed,
– hvordan det sikres, at bankerne oplyser målgruppen for ordningen om muligheden,
– om ministeren har kendskab til, at ordningens eksistens i sig selv styrker kreditinstitut-

ternes interesse i at yde lån på normale vilkår?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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